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VERSLAG 

19u Cycling Vlaanderen 
Vergadering Bestuursorgaan (VBO) 

2021/003 

16/03/2021 
 

Via Teams Jodts Filiep, Vanlint André, Barbry Geert, Busschaert Frédéric, Vandael Jan, 
Depondt Philip, Smets Jos, Van Damme Tom, , Van Cauter Carina, Dhont 
Hugo, Wauters Marc, Eulaerts Bruno, Mondelaers Jos en Glorieux Frank 

Verontschuldigd Cooreman Sophie & Rooms Luc 

 

De voorzitter Filiep Jodts leidt de vergadering in: 

Naar aanleiding van de opmerkingen rond budgettering van de vorige vergadering, heb ik bijkomende 

opmerkingen ontvangen. Omdat we zeer krap in tijd zijn, heb ik deze vergadering georganiseerd.  

 

TER BESLUITVORMING 

 

1. Recrea: 

1.1. Verhoging VAB & verhoging individuele vergunningen 

Frank Glorieux:  

Tarieven VAB gaan stijgen, ongeacht of lekke banden worden uitgesloten. De VCR heeft in een 

tweede vergadering besloten dit niet uit te sluiten. De VBO gaf opdracht om het 100.000 euro 

op het totale recreabudget toe te voegen.  

Dit gebeurde door verlaging van kosten en verhoging van lidgelden. Dit werd met de begroting 

goedgekeurd. 

Jos Smets:  

 Hier hebben we in het VUC over gehad. Over VAB kunnen we debatteren, ik vernam dat we 

een geminderde service gingen aanvaarden om geen verhoging van de premie te hebben. 

Groei die voorzien wordt, er wordt 3% per jaar voorzien, de cijfers voor 2022 is feitelijk veel 

meer dan 3% groei die de commissie vooropstelt. Voor 2022 van 845 000 euro naar 920 000 

euro, is veel meer dan 3%, dit moet 880 000 euro zijn. Daar maak ik me zorgen over. Je voorziet 

een groei die wat te optimistisch is en meer is dan de commissie vooropstelt.  

Frank Glorieux:  

 Die cijfers zijn gemaakt op het moment dat er geen cijfers waren en zijn nu reeds verouderd. 

Huidige begroting is gemaakt met de gekende cijfers. We zijn met 4000 leden gestegen, dat is 

10% stijging. 

Jos Smets:  

 Des te beter, dat is goed, maar dit is een voorzichtigheid die ik wou inbouwen. 

Frank Glorieux:  

 Deze cijfers stuur ik morgen door, het is interessant naar renners dat we een revival zien. 
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2. Corona Maatregelen: 

Filiep Jodts: 

 Vraag om een verdeelsleutel van de overheadkosten te bepalen tussen CYV centraal en CYV 

 afdelingen. 

 

Besluit: 

  

Van die 135 000 euro moet er 81 000 rechtstreeks naar de clubs, 54 000, naar overhead, waarvan 60% 

naar centraal en 40% naar afdeling.   

 

Jos Smets:  

 In begroting, lijn 56, 135 000 euro, in begroting van 2021, opbrengsten lijn 7, dat is al naar 

 beneden geduwd. In de nieuwe voorstelling, totaal aantal club aansluiting 109 000 euro, 

 normaal jaar 180 000 euro. 

Op lijn 13 een corona ondersteuning, 135 000 euro, is geld dat gaat binnenkomen 

Op lijn 56: 135 000 euro daar gaat 60% naar de clubs, en 40% naar overhead. 

Die 81 000 euro hoe kunnen de clubs daar nog van benutten?  

Frank Glorieux:  

 Dan moet dat aangepast worden in begroting, we hebben al uitgegeven aan 

 clubondersteuning (55 000 euro) we gaan dit geen 2x uitgeven. 

Jos Smets:  

 Dit zal een wijziging op het resultaat brengen. 

Frank Glorieux laat het nodige aanpassen.  

 

Jos Smets: 

 Wat met die 80 000 euro? Die vermoedelijk bij overschot er zullen bijkomen.  

Filiep Jodts: 

 Als resultaat positief zou zijn, dan moeten we kijken om dit verder toe te wijzen aan de 

 reserves. 

André Vanlint:  

 Neem die mee naar volgend jaar, voor vermindering clubaansluiting 

 

Verschil dat we overhouden zal gereserveerd worden voor een voorziening noodmaatregelen. 

 

3. Clubondersteuning: 

Frank Glorieux:  

 Niko zal intern afstemmen met iedere provinciale afdeling.  

 Uitbetaling aan de provincie, er was afgesproken dat er 1 persoon ging aangesteld worden, ik 

 heb aan Niko gevraagd dat hij de naam van deze persoon krijgt zodat hij concrete afspraken 

 kan maken om procedures op te stellen. Voorstel taakomschrijving komt er aan. 

 Niko zal proactief met voorzitters/secretarissen contact opnemen. 

Jos Smets:  

 Voor ons is het, namens de afdeling, belangrijk dat er een goede afspraak is: wie wordt het 

 eerste contact wordt van de club? Ik wil echt voorkomen dat één club langs 2 kanten wordt 

 benaderd. Er moet altijd een terugkoppeling zijn naar de provincie. Om te voorkomen dat er 

 verschillende antwoorden worden geformuleerd, en dat de vraag niet blijft liggen. Ik pleit er 
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 nog altijd voor dat de eerste lijn vanuit de lokale werking gebeurt, als die het niet kan redden, 

 dat Niko dit verder onderneemt. M.a.w. het eerste aanspreekpunt van de club is lokaal. 

Geert Barbry:  

 Als ik mag samenvatten, deze week krijgen we de functieomschrijving van de 

 clubondersteuning. Niko neemt contact op met de afdelingen, en zoals Jos Smets aanhaalt, 

 blijft de provincie het eerste aanspreekpunt. Heeft de provincie steun nodig, kunnen zij beroep 

 doen op Niko.   

Frank Glorieux: 

 Ik denk niet dat elke provincie hetzelfde principe zal aanhouden. Als Niko iets onderneemt in 

 de provincies zal hij per mail de desbetreffende persoon op de hoogte brengen of een verslag 

 uitsturen. Ik wacht dus op de contactpersonen van de afdelingen.    

Geert Barby:  

 Het is vooral belangrijk dat Niko met de afdeling contact opneemt, wie dat wil als eerste 

 aanspreekpunt zijn of wie dat in de provincie zal zijn. Dat we niet als provincie overruled 

 worden. Het lag moeilijk, ook het artikel dat werd gepubliceerd. Daar hadden bepaalde 

 mensen het moeilijk mee. 

Filiep Jodts:  

 Voorstel videomeeting met Niko en provinciale afdeling en hoofdbestuur. Stuur de naam door 

 van de provinciale clubondersteuners naar Frank en Niko. 

 

Informatief 

 

4. Personeelsbehoefteplan 

Frank Glorieux: volgende week zal dit behoefteplan doorgestuurd worden. We hebben het volledige 

beleidsplan bekeken en taken toegewezen.  

 

5. Provinciale projecten 

Filiep Jodts: Er wordt door een aantal personen aangedrongen om een voorstel uit te werken en dit  

een op volgend Bestuursorgaan voor te brengen.  

Frank Glorieux: Er werd een nota opgemaakt, zal zeker klaar zijn tegen volgend bestuursorgaan.  

 

6. Extra agendapunt Algemene Vergadering 

Bevestiging van mandaat en vergoeding van de commissaris. Vergoeding ligt in dezelfde lijn als 

voorgaande jaren. 

 

 

Voorzitter 

Filiep Jodts  


